
Protokół nr 49/XLIX/10
Sesji Rady Miejskiej w Nowej Rudzie
odbytej w dniu 13 października 2010r.

w sali uroczystości noworudzkiego Ratusza, ul. Rynek 1.

Godzina rozpoczęcia - 12.10
Godzina zakończenia - 14.00

Sprawy regulaminowe:
1. Otwarcie sesji i powitanie gości.
2. Przyjęcie protokołów z dwóch poprzednich sesji Rady. 

Ad.1. Otwarcie obrad.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowej Rudzie - Andrzej Behan  otworzył sesję Rady Miejskiej. Powitał 
radnych  oraz  zaproszonych  gości.  Na  podstawie  listy  obecności  stwierdził,  że  w  sesji  uczestniczy  17 
radnych, co stanowi quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych decyzji. (lista obecności - zał. nr 1 
do protokołu)

Rada Miejska 17 głosami „za”
przyjęła porządek obrad sesji w brzmieniu:
3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz prac w okresie międzysesyjnym od dnia 

25 sierpnia 2010r. do dnia 4 października 2010r. 
4. Informacja z wykonania budżetu miasta Nowa Ruda za I półrocze 2010. 
− odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej
− dyskusja
− podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia informacji z wykonania budżetu za I półrocze 2010r.  
5. Podjęcie uchwał :

a) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2010. 
b) w sprawie utworzenia obwodów głosowania w wyborach do rad gmin, rad powiatów i sejmików 

województw,  Rady  m.  st.  Warszawy  i  rad  dzielnic  m.  st.  Warszawy  oraz  wyborów  wójtów, 
burmistrzów i prezydentów miast. 

c) zmieniająca uchwałę Nr 182/XXIII/03 Rady Miejskiej w Nowej Rudzie z dnia 8 października 2008r. 
w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 
Gminy Miejskiej Nowa Ruda

d) w sprawie zasad i  trybu umarzania,  odraczania i  rozkładania na raty wierzytelności  pieniężnych 
Miasta  Nowa Ruda, do których nie stosuje się przepisów ustawy  -  Ordynacja podatkowa oraz 
wskazania organów do tego uprawnionych. 

6. Odpowiedzi na interpelacje.
7. Interpelacje radnych.
8. Zapytania radnych. 
9. Sprawy różne.
10. Zakończenie obrad.

Przybyła radna Jolanta Kasprzyk.

Ad.2. Przyjęcie protokołów z dwóch poprzednich sesji Rady. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Behan zapytał radnych czy mają uwagi do protokołu z XLVII sesji 
Rady Miejskiej w Nowej Rudzie. Wobec braku uwag poddał go pod głosowanie.
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Rada Miejska w Nowej Rudzie 18 głosami „za”  
przyjęła protokół z XLVII sesji Rady Miejskiej w Nowej Rudzie.

Przybył radny Alfred Balawajder.

Przewodniczący Rady Miejskiej  Andrzej Behan zapytał radnych czy mają uwagi do protokołu z XLVIII 
(nadzwyczajnej) sesji Rady Miejskiej w Nowej Rudzie. Wobec braku uwag poddał go pod głosowanie.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 19 głosami „za”  
przyjęła protokół z XLVIII sesji Rady Miejskiej w Nowej Rudzie.

Przewodniczący Rady Miejskiej wraz z Burmistrzem Miasta wręczyli :
− p.  Teresie  Bazale  tytuł  „Zasłużonej  dla  Miasta  Nowa Ruda” za  kierowanie  pracą  Zarządu Fundacji 

Odnowy Ziemi  Noworudzkiej  tj.  liczne sympozja  poświęcone osobie  J.  Wittiga,  sympozja  naukowe 
związane z dziejami górnictwa węglowego, z dziedzictwem kulturowym Gór Sowich oraz pracą na rzecz 
odbudowy kościoła na Górze Wszystkich Świętych;

− p. Mirosławie Kieloch choreograf i kierownik Zespołu Pieśni i Tańca z okazji wyróżnienia w konkursie 
o Dolnośląski Klucz Sukcesu;

− p.  Stanisławowi  Łukasik  wraz  z  drużyną  siatkarek  SL  „Salos”  RP  za  zajęcie  III  miejsca  w 
Ogólnopolskich Igrzyskach Młodzieży Salezjańskiej;

− p. Radosławowi Legieć wraz z drużyną koszykarzy  SL „Salos” RP za zdobycie Mistrzostwa Polski na 
Ogólnopolskich Igrzyskach Młodzieży Salezjańskiej.

przerwa
po przerwie
Przybył radny Andrzej Cyman oraz Tomasz Kuczaj.

Ad.3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz prac w okresie międzysesyjnym od 
dnia 25 sierpnia 2010r. do dnia 4 października 2010r. (sprawozdanie – zał. nr 2 do protokołu)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  zapytał  radnych  czy  mają  uwagi  bądź  zapytania  do  Sprawozdania 
Burmistrza z realizacji uchwał oraz prac w okresie międzysesyjnym od dnia 25 sierpnia 2010r. do dnia 4 
października 2010r. Wobec braku głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał je pod głosowanie.

Rada Miejska 21 głosami „za”
przyjęła sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz prac w okresie międzysesyjnym od 
dnia 25 sierpnia 2010r. do dnia 4 października 2010r

Ad. 4. Informacja z wykonania budżetu miasta Nowa Ruda za I półrocze 2010. 

− odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej

Pan  Jan  Szeląg  –  Skarbnik  Miasta  –  odczytał  opinię  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej,  zgodnie  z 
załącznikiem nr 3 do protokołu.

Radny  Piotr  Wróbel  –  Komisja  Gospodarczo-Budżetowa  zajmowała  się  sprawozdaniem  z  wykonania 
budżetu miasta za I półrocze 2010, przyjmując go. Opinia jest pozytywna.

Radna  Halina  Gajcy  –  Komisja  Rewizyjna  wraz  ze  Skarbnikiem  Miasta  analizowała  sprawozdanie  z 
wykonania budżetu miasta za I półrocze 2010r., przyjmując go.

Radny Tomasz Kuczaj – Komisja Spraw Społecznych nie analizowała sprawozdania z wykonania budżetu za 
I półrocze 2010.

Radny Bogusław Frącek – Komisja Zdrowia i Ekologii nie analizowała sprawozdania z wykonania budżetu 
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za I półrocze 2010.

Radny Janusz Staniocha – Komisja Porządku Publicznego i Komunikacji nie analizowała sprawozdania z 
wykonania budżetu za I półrocze 2010.

− dyskusja

Radni nie podjęli dyskusji.

− podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia informacji z wykonania budżetu za I półrocze 2010r.  

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w 
sprawie przyjęcia informacji z wykonania budżetu za I półrocze 2010r.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 20 głosami „za”  (1 radny nie brał udziału w głosowaniu) podjęła:

Uchwałę nr 408/XLIX/10

w sprawie przyjęcia informacji z wykonania budżetu za I półrocze 2010r.

Ad. 5. Podjęcie uchwał :
a) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2010. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi bądź zapytania do projektu uchwały  w 
sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2010.

Pan Jan Szeląg – Skarbnik Miasta – w dniu dzisiejszym został  przedstawiony nowy projekt  uchwały w 
którym zawarto m.in. zmiany dotyczące kwoty 1 mln zł uzyskanej w ramach promesy na usuwanie skutków 
tegorocznej powodzi. Po wprowadzeniu do budżetu miasta kwoty 1mln zł w dniu 8 września br. rozpoczęto 
procedury  przetargowe,  sporządzane  były  dokumentacje  oraz  kosztorysy.  W dniu  dzisiejszym kwota  ta 
została rozpisana na poszczególne zadania :
− odbudowa mostu przy ul. Radkowskiej w Nowej Rudzie (dojazd do posesji nr 30) – 110.125,-zł;
− odbudowa drogi zniszczonej w trakcie powodzi ul. Kasztanowa w Nowej Rudzie – 468.577,-zł;
− odbudowa  odcinka  drogi  zniszczonej  w  trakcie  powodzi  Aleja  Najświętszej  Marii  Panny w Nowej 

Rudzie – 273.025,-zł;
− odbudowa odcinka drogi gminnej zniszczonej w trakcie powodzi ul. Kwiatkowskiego – 102.273,-zł;
− odbudowa oraz modernizacja kotłowni budynku Miejskiego Ośrodka Kultury przy ul. Słupieckiej 2 w 

Nowej Rudzie – 46.000,-zł.
pozostałe zmiany zostały opisane w projekcie uchwały załączonym do protokołu.

Radny Piotr Wróbel – Komisja Gospodarczo-Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Radny Michał Prokopczak – czy kwota 104tys zł jest zapłatą należności czy są to środki na realizację prac 
jeszcze w bieżącym roku?

Pan  Tomasz  Kiliński  –  Burmistrz  Miasta  –  są  to  środki  na  remonty  bieżące  dróg.  Jeżeli  warunki 
atmosferyczne będą sprzyjające to prace odbędą się jeszcze w bieżącym roku.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w 
sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2010.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 21 głosami „za”  podjęła:

Uchwałę nr 409/XLIX/10

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2010.
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b)  w sprawie utworzenia obwodów głosowania w wyborach do rad gmin, rad powiatów i sejmików 
województw,  Rady  m.  st.  Warszawy  i  rad  dzielnic  m.  st.  Warszawy  oraz  wyborów  wójtów, 
burmistrzów i prezydentów miast.

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi bądź zapytania do projektu uchwały  w 
sprawie utworzenia obwodów głosowania w wyborach do rad gmin, rad powiatów i sejmików województw, 
Rady m. st. Warszawy i rad dzielnic m. st. Warszawy oraz wyborów wójtów, burmistrzów i prezydentów 
miast.

Pan  Wiesław  Szydło  –  Naczelnik  Wydz.  Organizacyjnego  i  Kadr  –  prosi  o  naniesienie  poprawki  w 
Uzasadnieniu do projektu uchwały tj.  data 6 maja 2010 powinna zostać zastąpiona datą  17 października 
2010. Zgodnie z ustawą z dnia 16 lipca 2010r. - ordynacja wyborcza do rad gmin, rad powiatów i sejmików 
województwa obwody głosowania  tworzy się  w szpitalach i  domach pomocy społecznej,  jeżeli  w dniu 
wyborów przebywać w nich będzie co najmniej 15 wyborców. Na terenie miasta Nowa Ruda istnieje Dom 
Pomocy Społecznej, w którym przebywa stale ponad 15 wyborców oraz Szpital, w którym w dniu wyborów 
będzie przebywać co najmniej 15 wyborców. W związku z powyższym utworzenie odrębnych obwodów 
głosowania jest niezbędne. 

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w 
sprawie utworzenia obwodów głosowania w wyborach do rad gmin, rad powiatów i sejmików województw, 
Rady m. st. Warszawy i rad dzielnic m. st. Warszawy oraz wyborów wójtów, burmistrzów i prezydentów 
miast.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 21 głosami „za”  podjęła:

Uchwałę nr 410/XLIX/10

w sprawie utworzenia obwodów głosowania w wyborach do rad gmin, rad powiatów i sejmików 
województw, Rady m. st. Warszawy i rad dzielnic m. st. Warszawy oraz wyborów wójtów, burmistrzów i  

prezydentów miast.”

c) zmieniający uchwałę Nr 182/XXIII/03 Rady Miejskiej w Nowej Rudzie z dnia 8 października 2008r. 
w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 
Gminy Miejskiej Nowa Ruda.

Przewodniczący  Rady Miejskiej  zapytał  radnych  czy mają  uwagi  bądź  zapytania  do  projektu  uchwały 
zmieniającego uchwałę Nr 182/XXIII/03 Rady Miejskiej w Nowej Rudzie z dnia 8 października 2008r. w 
sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 
Miejskiej Nowa Ruda.

Pani Marzena Wolińska – Zastępca Burmistrza Miasta – projekt uchwały został przygotowany po analizie 
wniosków złożonych  do  Urzędu  Miasta  o  przydział  mieszkania  do  remontu  oraz  mieszkań  socjalnych. 
Propozycją jest m.in. ograniczenie dochodów osób starających się o lokal do remontu oraz zmiany zapisów 
dotyczących kryteriów przydzielania. 

Radny Piotr Wróbel – Komisja Gospodarczo-Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Radny Henryk Zimoch – Społeczna Komisja Mieszkaniowa przyjęła do wiadomości projekt uchwały nie 
wydając opinii, pozostawiając podjęcie decyzji przez Radę Miejską.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał  pod głosowanie  projekt  uchwały 
zmieniający uchwałę Nr 182/XXIII/03 Rady Miejskiej w Nowej Rudzie z dnia 8 października 2008r.  w 
sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 
Miejskiej Nowa Ruda.
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Rada Miejska w Nowej Rudzie 20 głosami „za” , przy 1 głosie „wstrzymującym się”  podjęła:

Uchwałę nr 411/XLIX/10

zmieniającą uchwałę Nr 182/XXIII/03 Rady Miejskiej w Nowej Rudzie z dnia 8 października 2008r. w 
sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 

Miejskiej Nowa Ruda.

d)  w sprawie zasad i trybu umarzania, odraczania i rozkładania na raty wierzytelności pieniężnych 
Miasta   Nowa  Ruda,  do  których  nie  stosuje  się  przepisów  ustawy  -  Ordynacja  podatkowa  oraz 
wskazania organów do tego uprawnionych.

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi bądź zapytania do projektu uchwały  w 
sprawie zasad i trybu umarzania, odraczania i rozkładania na raty wierzytelności pieniężnych Miasta Nowa 
Ruda, do których nie stosuje się przepisów ustawy  - Ordynacja podatkowa oraz wskazania organów do tego 
uprawnionych.

Pan Jan Szeląg – Skarbnik Miasta – zmiana ustawy o finansach publicznych mówi o tym, iż tylko do końca 
2010r.  mają  zastosowanie  zapisy  zawarte  w  poprzedniej  uchwale  z  2006r.  w  sprawie  zasad  i  trybu 
umarzania,  odraczania  i  rozkładania  na  raty wierzytelności  pieniężnych  Miasta  Nowa  Ruda  dlatego  też 
podjęcie  uchwały w dniu dzisiejszym jest  zasadne.  Prosi  o  naniesienie  kilka  autopoprawek do projektu 
uchwały, tj. :
− w paragrafie 1 należy wpisać „jednostkom”zamiast słowa „jednostką”
− w paragrafie 2 ust. 1 powinno być „należności” zamiast „należność”
− w paragrafie 2 ust. 2 powinno być „Gminy Miejskiej Nowa Ruda” zamiast „Gminy Nowa Ruda”
− w paragrafie 5 ust. 2 przesunięcie przecinka po słowie „ulgi”
− w paragrafie 8 ust. 1 powinno być „Gminy Miejskiej Nowa Ruda” zamiast „Gminy Nowa Ruda”

Radny Piotr Wróbel – Komisja Gospodarczo-Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Pani Marzena Wolińska – Zastępca Burmistrza Miasta - są to poprawki redakcyjnie dotyczące poprawienia 
oczywistej pomyłki dlatego też przegłosowanie poprawek przez Radę Miejską nie jest konieczne.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w 
sprawie zasad i trybu umarzania, odraczania i rozkładania na raty wierzytelności pieniężnych Miasta Nowa 
Ruda, do których nie stosuje się przepisów ustawy  - Ordynacja podatkowa oraz wskazania organów do tego 
uprawnionych.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 21 głosami „za”  podjęła:

Uchwałę nr 412/XLIX/10

 w sprawie zasad i trybu umarzania, odraczania i rozkładania na raty wierzytelności pieniężnych Miasta 
Nowa Ruda, do których nie stosuje się przepisów ustawy  - Ordynacja podatkowa oraz wskazania organów 

do tego uprawnionych.

Ad.6. Odpowiedzi na interpelacje.

Radna Jolanta Kasprzyk – „moja interpelacja została odesłana do Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej 
celem rozpatrzenia. Czekam na odpowiedź.”

Radny Henryk Zimoch – „moja interpelacja dotyczyła przejęcia działki na ul. Świdnickiej celem ustawienia 
wiaty przystankowej – jak wygląda sprawa ? Czy właściciel wyraził zgodę?”

Pani  Marzena  Wolińska  –  Zastępca  Burmistrza  Miasta  –  nie  udzieli  odpowiedzi  w  dniu  dzisiejszym 
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ponieważ nie ma takiej informacji. Procedura została rozpoczęta zgodnie z informacją którą uzyskał radny.

Radna Regina Wałęsa – jest  usatysfakcjonowana udzieloną odpowiedzią na interpelację,  czeka na dalszy 
przebieg sprawy.

Radny Janusz Staniocha – składał interpelację dot. przebrukowania ul. Jana Pawła II jest zapewnienie, że 
zostanie to wpisane do projektu budżetu miasta na rok przyszły.

Ad. 7. Interpelacje radnych.

Radny Jerzy Pulit – złożył interpelację na piśmie dot. zapisania w budżecie 2011 remontu chodnika przy 
bloku nr 5 na os. XXX-lecia.

Radna Regina Wałęsa – złożyła interpelację na piśmie dot. zamontowania lamp oświetleniowych w ciągu 
pieszym na ul. Chopina.

Radny Arkadiusz Michalski – złożył interpelację na piśmie dot. zabezpieczenia budynku przy ul. Fredry 12 
oraz ul. Zaułek.

Ad. 8. Zapytania radnych. 

Radna Jolanta Kasprzyk – miały być wykonane prace dot.  wymiany eternitu na dachu budynku przy ul. 
Fredry 6. Prosi o informacje.

Pani Marzena Wolińska – Zastępca Burmistrza Miasta – w budynku przy ul. Fredry jest jeden właściciel, 
który nie ma środków na przeprowadzenie remontu, miasto również nie ma,  bo wartość tego zadania to 
ponad  300tys  zł.  Zastanawiano  się  nad  zaciągnięciem kredytu  na  remont  tego  dachu  ale  po  spotkaniu 
wspólnoty  mieszkaniowej  zdecydowano,  że  współwłaściciele  rozpoczną  zbieranie  środków  na  fundusz 
remontowy, gdyż przy każdym zaciąganiu kredytu musi być wkład własny czyli 20%. 

Radny Michał Prokopczak – prosi o przybliżenie tematu dot. uregulowania potoku Dzik na ul. Radkowskiej, 
co zostało ustalone ?

Pan Tomasz Kiliński – Burmistrz Miasta – na posiedzenie Komisji Porządku Publicznego i Komunikacji nie 
przybył kierownik kłodzkiego RZGW. W piątek tj. 15 października br. o godz. 9.00 odbędzie się przekazanie 
placu  budowy  wykonawcy,  który  będzie  realizował  remont  potoku  Dzik  o  czym  poinformuje 
Przewodniczący Komisji w dniu dzisiejszym.

Radna Irena Caryk – czy  w bieżącym roku uda się uporządkować stan drzew na cmentarzu w Słupcu?

Pan Tomasz Kiliński – Burmistrz Miasta – ma nadzieję że tak. Cmentarz w Nowej Rudzie i Słupcu będzie 
koszony, administrator cmentarza zadeklarował wycinkę części drzew. Ma nadzieję, że jeszcze w bieżącym 
roku prace się rozpoczną.

Radny Bogusław Frącek – ma pytanie odnośnie wycinki drzewa w Drogosławiu, przy dojściu do szkoły, 
swojego czasu wygasło zezwolenie na wycięcie tego drzewa a ono naprawdę stanowi duże zagrożenie i 
mieszkańcy usilnie proszą by nie dopuścić do jakiejś katastrofy.

Pan Tomasz Kiliński – Burmistrz Miasta – rzeczywiście poprzednia zgoda na wycinkę tego drzewa straciła 
ważność. Po interwencji radnych pracownik Wydz. Mienia Komunalnego rozmawiał w tej sprawie z RZGW. 
Temat ten można poruszyć na spotkaniu w piątek z przedstawicielami RZGW.

Radny Michał Prokopczak – od 10 października br. miały rozpocząć się prace na ul. Kwiatkowskiego.

Pan Tomasz Kiliński – Burmistrz Miasta – 10.10 był jednym z terminów, które firma prowadząca remont na 
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skrzyżowaniu w Słupcu podała. Prawdopodobnie po 20.10 firma rozpocznie realizację zadania – taka jest 
ostatnia informacja od wykonawcy.

Radny Piotr Wróbel – proponuje wprowadzenie zakazu postoju i zatrzymywania się w ciągu ul. Spacerowej 
na  czas  trwania  inwestycji  dot.  przebudowy  skrzyżowania  w  Słupcu.  W  dniu  21.10  nastąpi  zmiana 
organizacji  ruchu i  wjazd na ul.  Radkowską będzie  niemożliwy,  dojazd  do  cmentarza  w Słupcu będzie 
zapewne prowadzony ul. Spacerową dlatego też prosi o rozważenie propozycji wprowadzenia tego znaku.

Ad. 9. Sprawy różne.

Radny Henryk Zimoch – dot. budowy III etapu obwodnicy. „Z łącznika ul. Świdnickiej w kierunku Stara 
Droga będzie budowana droga nad obwodnicą, która przechodzi przez teren zielony tj. boisko sportowe. W 
związku z tym bardzo proszę o zabezpieczenie stojących tam bramek i ławek.”;
− 15.10 nastąpi zmiana organizacji ruchu na skrzyżowaniu w Drogosławiu prosi by przez co najmniej 2 

dni pojawił się tam patrol Policji;
− „w swoim czasie została robiona ul. Wiejska na terenie Gminy Nowa Ruda. Ciężki sprzęt jeździł przez 

całą ul.  Ludwikowską przez co została zniszczona.  Wprawdzie mijanka została wysypana ale firma, 
która to zrobiła zrobiła to po dziadowsku. Prosi o poprawienie, zwrócenie uwagi i o ile to możliwe 
poprawienie wyjazdu z ul. Ludwikowskiej w kierunku ul. Świdnickiej (jest tam kilkanaście dziur).”;

− bardzo prosi o pisemną informację do Pani Haliny Ważnej ul. Rolna 2 z jakich przyczyn nie została 
rozpoczęta inwestycja dot. budowy oświetlenia na ul. Jawornik.

Radny Arkadiusz Michalski - w chwili zmiany organizacji ruchu na skrzyżowaniu w Drogosławiu będzie 
wysłany patrol Policji w godzinach porannych i popołudniowych.

Radna Irena Caryk – prosi o zwrócenie uwagi na kierowców BUS-ów, którzy przewożą większą ilość osób 
niż jest to dopuszczalne.

Radna Regina  Wałęsa  –  na  ul.  Radkowskiej  30 są  oznaczone  drzewa które  zostaną  wycięte  –  kiedy to 
nastąpi ?

Pan Tomasz Kiliński – Burmistrz Miasta – drzewa zostały oznaczone przez RZGW, odbudowa mostu przy 
budynku Radkowska 30 jest zadaniem miasta.

Radny Janusz Staniocha – prosi członków Komisji Porządku Publicznego i Komunikacji o pozostanie na sali 
po zakończeniu obrad sesji.

Przewodniczący Rady Miejskiej – poinformował, że ostatnia w tej kadencji sesja Rady Miejskiej odbędzie 
się w I połowie listopada tj. 3 lub 10 listopada.

Pan  Wiesław Szydło  – Naczelnik  Wydz.  Organizacyjnego i  Kadr  –  odnośnie  zbliżających  się  wyborów 
samorządowych chciał poinformować, iż wszelkie informacje z tym związane są umieszczane na stronach 
BIP Urzędu Miasta Nowa Ruda, na bieżąco są tam wprowadzane informacje związane z czynnościami, które 
już zostały lub będą wykonane. W mieście będą dwie siedziby obwodów wyborczych przystosowane dla 
osób  niepełnosprawnych  w  Słupcu  oraz  w  Drogosławiu.  Osoby  niepełnosprawne  mające  problem  w 
poruszaniu się są zobowiązane do 16.11 do zgłoszenia tego faktu wskazując w którym lokalu wyborczym 
będą oddawać swój głos. Będzie dyżurował kierowca samochodu Urzędu Miejskiego który będzie przewoził 
osoby niepełnosprawne,bezpłatnie, do obwodów wyborczych.

Ad. 10. Zakończenie obrad.
W związku z brakiem głosów i wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął XLIX 
sesję Rady Miejskiej w Nowej Rudzie.
Projekty uchwał oraz uchwały podjęte przez Radę stanowią załącznik do protokołu.
Na tym protokół zakończono.
Protokołowała: 
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